

親愛的證券買賣服務客戶：

重要通知 - 暫停電子理財賬戶

為進一步保障客戶的網上證券買賣服務安全，我們將於稍後時間提升本行電子理財之保安措施；若客戶尚未向本行登記有效的手提電話號碼，我們將於 **2016 年 12 月 19 日**起暫停為閣下提供電子理財服務。

如閣下希望使用本行之電子理財服務，請即於 **2016 年 12 月 16 日**或之前致電本行客戶服務熱線 **(852) 2815 9919** 向我們提供最新之手提電話號碼。

如有任何查詢，請與本行職員聯絡。

華僑永亨銀行 謹啟
2016 年 12 月

December 2016

Dear Securities Trading Customer,

Important Announcement - Suspension of eBanking Account Services

In order to further safeguard your online securities trading, we will soon enhance the security measures of our eBanking services. If customer has not registered a mobile phone number in our Bank's record, we will suspend your eBanking account services with effect from 19 December 2016.

If you wish to continue using our eBanking services, please call our hotline (852) 2815 9919 to provide your latest mobile phone number on or before 16 December 2016.

For any queries, please feel free to contact our staff.

Yours sincerely,
OCBC Wing Hang Bank